

PYKÄLÄ RY:N

HALLITUKSEN KOKOUS 47/2016

Aika: 8.12.2016 klo 16.30

Paikka: Yhdistyksen väistötilat Casa Academicalla
Hietaniemenkatu 7 A

Läsnä: Katariina Järvi, puheenjohtaja
Laura Renholm, sihteeri
Tiia Takalo
Linnea Viherkenttä
Harri Gröhn
Enna Hakala
Aapo Heinäsmäki
Helinä Teittinen

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja Järvi avasi kokouksen kello 16.30.

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi muutoksin. (Liite 1)

4. Ilmoitusasiat

Sihteeri Renholm kehotti kaikkia ottamaan ruokaa. Kiitettiin Renholmia ruuasta.

Todettiin Korruptio- ja Pykälä-Codex-Justus –sitsejä vietetyn.

Todettiin itsenäisyyspäivää vietetyn ja Pykälä ry:n osallistuneen ylioppilaiden soitukulkueeseen.

Todettiin Spexin näytösten alkaneen.

Surtiin tilavastaava Viherkentän sormea.

Onniteltiin sisarainejärjestöjen vuoden 2017 hallitukseen valittuja.

Paheksuttiin väistötilojen oven rikkonutta henkilöä sekä jäsen Härmälää ja jäsen Höykinpuroa irtaimiston anastamisesta.

Todettiin hallituksen vierailleen yhdistyksen puheenjohtaja Sandvikilla illallisella. Kiitettiin Sandvikia.

Todettiin SHS:n tiloista vastaavan hallituksen jäsenen seuraajan valitun.

Epäiltiin Renholmilla olevan ilmoitusasiaa.

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen

Todettiin pöytäkirjojen 34 – 37 sekä 39 – 41 hyväksytyyn hallituksen sähköpostilistalla.

Siirrettiin edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen hallituksen sähköpostilistalle.

6. Tila-asiat

6.1 Remontti

Tilavastaava Viherkenttä kertoi työmaakokouksen pidetyn. Viherkenttä kertoi remontin etenemisestä ja kokouksessa läpikäytyistä asioista.

Keskusteltiin työmaasta julkaistavasta Instagram-kuvasta.

Viherkenttä kertoi kokoustaneensa arkkitehtitoimisto Valvomo Oy:n edustajien kanssa yhdessä puheenjohtaja Järven ja vuoden 2017 tilavastaava Ilveskeron kanssa. Viherkenttä kertoi kokouksessa käsitellyistä asioista.

6.2 Väistötilat

Keskusteltiin väistötilojen hajonneesta ovesta.

Keskusteltiin Casassa olevien tavaroiden ottamisesta ilman lupaa. Todettiin, ettei jatkossa ole suotavaa ottaa Casasta mitään kysymättä.

Keskusteltiin palo-ovien edustojen vapaana pitämisestä.

Keskusteltiin pullonpalautuksesta.

6.3 Muut tila-asiat

Ei muuta tila-asiaa.

7. Yrityssuhdeasiat

7.1 Yrityssuhdetapaamiset

Sihteeri Renholm kertoi tilasponsorointien edistymisestä.

Renholm totesi uuden YRSUn perehdytyksen aloitetun ja sitä jatkettavan myöhemmin samana päivänä.

7.2 Muut yrityssuhdeasiat

Ei muuta yrityssuhdeasiaa.

8. Tiedotus

8.1 Nettisivujen päivittäminen

Tiedotusvastaava Takalo totesi nettisivuja päivitetyn.

8.2 Inter Vivosin päätoimittajan valinta

Valittiin Inter Vivosin päätoimittajaksi vuodelle 2017 Jose Saranpää.

8.3 Inter Vivosin taittajan valinta

Valittiin Inter Vivosin taittajaksi vuodelle 2017 Aliisa Peltoniemi.

8.4 Muut tiedotusasiat

Ei muuta tiedotusasiaa.

9. Ulkoasiat

9.1 Pykälä-Codex-Justus –sitsit 3.12.

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki totesi luvanneensa kosteat sitsit ja lunastaneensa lupauksensa onnistuneesti.

Keskusteltiin sitsien kulusta.

Keskusteltiin sitsien toteumasta.

Iloittiin tilavastaava Viherkentän saaneen kokouksessa piipahtaneelta henkilöltä maksun edellisestä yöstä.

9.2 Muut ulkoasiat

Keskusteltiin sisarainejärjestöjen välisestä bondailuillasta. Todettiin tapahtumaa suunnitellun ja sen tulevan olemaan varmasti onnistunut.

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki kertoi Bergenin KV-viikon tiedotteen julkaisuaikataulusta.

Vastaanotettiin Codex Pressen 6/2016.

Vastaanotettiin Justus ry/ry:n joulukortti.

Vastaanotettiin kutsu Juridiska Föreningen i Finland vuosikokoukseen myöhemmin samana päivänä.

Vastaanotettiin Q-kautinen 4/2016 ja α -Quu 5/2016.

10. Opintoasiat

10.1 Seminaarivapaapaikat

Ei uusia seminaarivapaapaikkoja.

10.2 Muut opintoasiat

Ei muita opintoasioita.

11. Talous

11.1 Valmennuskurssit

Keskusteltiin valmennuskurssien myynnistä.

11.2 Spex

Todettiin Spexin ensimmäisten neljän näytöksen olleen ja vielä kahden näytöksen olevan jäljellä.

Keskusteltiin Spexin lipunmyynnistä.

Iloittiin dekaani Kimmo Nuotion Spexistä antamasta palautteesta.

11.3 Avustushakemukset

Hyväksyttiin SC Judge Dreddin hakemus korotetusta kerhotuesta ja myönnettiin SC Judge Dreddille 175 euroa avustusta talvisarjan sarjamaksuun.

11.4 Päätös luottolimiittitilin poismaksamisesta ja sulkemisesta sekä vakuudensiirrosta

Päätettiin maksaa pois ja sulkea Nordean luottolimiittitili FI79 1555 3000 1228 88 Handelsbankenilta otetulla lainalla, sekä siirtää luottolimiittitilin vakuutena olleet huoneisto-osakkeet Handelsbankenille mainitun lainan vakuudeksi.

11.5 Muut talousasiat

Taloudenhoitaja Gröhn kertoi pitäneensä perehdytystä vuoden 2017 taloudenhoitaja Vehviläiselle.

Keskusteltiin kuittien arkistointiin liittyvästä perehdytyksestä muulle tulevalle hallitukselle.

Päätettiin langettaa vuoden 2016 hallitukselle loppuvuoden ajan 5 euron suuruinen sakko myöhästyneistä ja hukkuneista kuiteista.

Sihteeri Renholm muistutti Kiitosristeilyn maksusta.

12. Yleisasiat

12.1 Korruptiositsit 2.12.

Sihteeri Renholm totesi Korruptiositsien sujuneen oikein mukavasti.

Renholm totesi tekevänsä toteuman myöhemmin tällä viikolla.

12.2 Kiitosristeily 13.-15.12.

Sihteeri Renholm kehotti hallitusta olemaan paikalla klo 16.00.

Keskusteltiin Kiitosristeilyn palautetilaisuudesta.

Renholm totesi Kiitosristeilyn haalarimerkkien postitetun edellisenä päivänä.

Keskusteltiin saadusta palautteesta.

12.3 Muut yleisasiat

Keskusteltiin Someron kuljetuksesta.

Kokoustauko alkoi kello 17.35.

Kokoustauko päättyi kello 17.48.

Keskusteltiin Kevätkauden avajaisista ja remontoitun Pykälän avajaisista.

13. Yhdistyksen kokousten tekemät ponnet

13.1 Ponsi koskien valmennuskursseja

Puheenjohtaja Järvi totesi valmennuskurssityöryhmän kokoustaneen ensimmäistä kertaa itsenäisyyspäivänä.

Järvi kertoi työryhmän laatineen kokouksessa työnjaon ja järjestäytyneen.

Järvi kertoi kokouksessa työryhmän valinneen keskuudestaan puheenjohtajaksi Kiti Karvisen ja sihteeriksi Järven.

13.2 Ponsi koskien yhdistyksen strategiatyötä

Todettiin strategiatyötä koskevan työryhmän kokoustavan seuraavalla viikolla.

14. Muut esille tulevat asiat

14.1 Yhdistyksen sääntömääräisen syyskokouksen jatkokokous

Todettiin yhdistyksen sääntömääräisen syyskokouksen jatkokokousta vietetyn.

Keskusteltiin kokouksessa tehtyjen muutosten päivittämisestä talousarvioon ja toimintasuunnitelmaan.

14.2 Muut esille tulevat asiat

Keskusteltiin kadonneista SAKKE-merkeistä.

Keskusteltiin mahdollisuudesta tehdä hyväntekeväisyyttä joulun kunniaksi. Todettiin, ettei tällaiseen ole varattu budjettia.

Päätettiin osallistua Joulupuu Helsinki 2016:n joululahjakeräykseen. Päätettiin ylittää budjetti tätä tarkoitusta varten 300 eurolla. Todettiin budjetinylityksen olevan tarkoituksenmukainen ja hyväksyttävä.

Keskusteltiin Pykälä-viikon ajankohdasta. Päätettiin vielä selvittää eräitä asioita ja palata asiaan sen jälkeen.

15. Seuraava kokous

Todettiin seuraavan kokouksen olevan tulevana maanantaina 12.12. klo 20.30 yhdistyksen toimistolla.

Todettiin tiedotusvastaava Takalon olevan pullavuorossa.

16. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja Järvi päätti kokouksen kello 18.10.

Pöytäkirjan vakuudeksi

Katariina Järvi
Puheenjohtaja

Laura Renholm
Sihteeri